
Ситуација  се  мора  рјешавати
директно

У обраћању члановима Савјета безбједности УН-а касно јуче,
високи представник Валентин Инцко упоредио је резултате власти
у Босни и Херцеговини у погледу рјешавања озбиљних изазова ове
земље у протекле четири године и импресиван одговор обичних
грађана у реакцији на разорне поплаве.

“Странке, званичници и институције које управљају земљом на
разним нивоима нису одговориле на проблеме у протекле четири
године истом спонтаном ургентношћу и креативношћу којима су
обични  грађани  одговорили  на  поплаве.  И  зато  је  Босна  и
Херцеговина на силазној путањи још од 2006. године”, рекао је
високи представник Инцко.

Након завршетка седмих послијератних избора, он је позвао нове
владе  да  хитно  почну  рјешавати  озбиљне  социо-економске
проблеме ове земље, да се посвете владавини закона и борби
против корупције, те да реализују потребне реформе како би се
деблокирао напредак према Европској унији и НАТО-у.

Констатујући да нам “почетак новог мандата нуди прилику за
нови почетак”, високи представник је упозорио да се “ситуација
мора рјешавати директно… Мора доћи до суштинске промјене –
интереси ове земље и њених грађана морају се ставити испред
интереса  привилеговане  политичке  елите.  Њемачко-британска
иницијатива нуди добру платформу за нови почетак. Ми дајемо
пуну подршку овој иницијативи и надамо се да ће бх. политичари
искористити прилику”.

https://www.ohr.int/%d1%81%d0%b8%d1%82%d1%83%d0%b0%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0-%d1%81%d0%b5-%d0%bc%d0%be%d1%80%d0%b0-%d1%80%d1%98%d0%b5%d1%88%d0%b0%d0%b2%d0%b0%d1%82%d0%b8-%d0%b4%d0%b8%d1%80%d0%b5%d0%ba%d1%82%d0%bd%d0%be/
https://www.ohr.int/%d1%81%d0%b8%d1%82%d1%83%d0%b0%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0-%d1%81%d0%b5-%d0%bc%d0%be%d1%80%d0%b0-%d1%80%d1%98%d0%b5%d1%88%d0%b0%d0%b2%d0%b0%d1%82%d0%b8-%d0%b4%d0%b8%d1%80%d0%b5%d0%ba%d1%82%d0%bd%d0%be/


Високи представник је такође јасно осудио сталне позиве на
референдум  о  отцјепљењу  који  долазе  од  неких  политичара,
подвукавши јасно да су такве ријечи само губљење времена, јер
Дејтонски  мировни  споразум  не  дозвољава  ентитетима  да  се
отцијепе.

“Ужаснут  сам  чињеницом  да  неки  лидери  и  даље  вријеђају
интелигенцију властитих грађана, у увјерењу да ће прича о
отцјепљењу, подјелама и мржњи сакрити њихову неспособност да
створе бољи живот за грађане”, рекао је Инцко.

У  закључку  обраћања,  он  је  подвукао  стално  опредјељење
међународне  заједнице  према  функционалној  и  просперитетној
земљи, те према грађанима и политичким снагама у држави које
су вољне подржати ову визију.

“Они политичари и људи који са искреним намјерама желе радити
заједно  како  би  земља  кренула  напријед  имаће  нашу  пуну  и
активну  подршку”,  рекао  је  високи  представник  Инцко,
закључивши да “будућност није у подјелама међу људима. Она је
у заједништву”.

Кликните овдје за комплетан текст говора високог представника
пред Савјетом безбједности УН-а.

https://www.ohr.int/ohr-dept/presso/presssp/default.asp?content_id=48896

